
 

 

Řídící výbor MAP Tanvaldsko 20.11.2023  
  

Místo: Centrum SYLVATICA, Jiřetín pod Bukovou 15 
Začátek: 15:00 hod. 
Přítomni: dle prezenční listiny 
Program:  

1. Roční akční plány 2023 -2025 
2. Zpráva o plnění komunikačního plánu 
3. Zpráva o plnění harmonogramu evaluací 
4. Závěrečná evaluační zpráva 
5. Evaluace RAP 2023 
6. Seznam místních lídrů 
7. Seznam členů Řídícího výboru 
8. Informace k přípravě MAP IV. 
9. Různé, diskuse 

 
- Josef Kucin přivítal všechny přítomné. Po sečtení přítomných členů dle prezenční listiny 
konstatoval usnášeníschopnost ŘV. Z celkového (aktuálního) počtu 17-ti členů bylo přítomno 12 
členů. 
- Josef Kucin představil navržený program zasedání ŘV. Návrh programu byl zaslán členům ŘV 
společně s pozvánkou na zasedání. Nebyly podány žádné pozměňovací návrhy ani další podněty 
na rozšíření programu.  
- Za zapisovatele byl schválena Tereza Šolcová. 
- Josef Kucin nechal hlasovat o programu, který byl bez výhrad schválen. 
 

AD 1. Roční akční plány 2023 -2025 
Všechny dokumenty byly před jednáním rozeslány emailem všem členům řídícího výboru. Nikdo 
nevznesl k těmto dokumentů žádnou připomínku ani doplňující návrh na jeho zapracování do 
dokumentu. 

 
Usnesení:  
Řídící výbor schvaluje dokument „Roční akční plán 2023 MAP Tanvaldsko“ 

   Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0. 
 

Usnesení:  
Řídící výbor schvaluje dokument „Roční akční plán 2024 MAP Tanvaldsko“ 

   Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0. 
 

Usnesení:  
Řídící výbor schvaluje dokument „Roční akční plán 2025 MAP Tanvaldsko“ 
Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0. 

 
 
AD 2. Zpráva o plnění komunikačního plánu  

Komunikační plán je průběžně plněn, nedošlo k žádným  jeho změnám. Četnost setkávání všech 
orgánů projektu je dodržována. Komunikace mezi členy je nejvíce formou setkávání na jejich 
pracovních schůzkách a prostřednictvím e-mailu. Ve velké míře je využíván přenos informací 



 

 

z MAP do škol  prostřednictvím jejich zřizovatelů při jednání starostů svazku obcí Mikroregion 
Tanvaldsko, kterého se pravidelně účastní zástupce MAP Tanvaldsko. 

 
Usnesení:  
Řídící výbor bere na vědomí „Zprávu o plnění Komunikačního plánu MAP Tanvaldsko“. 
Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0. 

 
AD 3. Zpráva o plnění harmonogramu evaluací  

Plán evaluačních aktivit byl schválen Řídícím výborem MAP na jeho jednání 4.4.2022. Jednotlivé 
aktivity plánu byly postupně plněny. 
 

Usnesení:  
Řídící výbor schvaluje „Zprávu o plnění harmonogramu evaluací MAP Tanvaldsko“. 
Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0. 

 
 

AD 4. Závěrečná evaluační zpráva  
Závěrečná evaluační zprávy byla projednávána ve všech pracovních skupinách a zpracována ve 
spolupráci členů pracovních skupin a realizačního týmu. Zpráva hodnotí realizaci projektů MAP I, 
MAP II a MAP III. Jedná se o povinný dokument k ukončení projektu MAP III. 
 
Usnesení:  
Řídící výbor schvaluje dokument „Závěrečná evaluační zpráva MAP Tanvaldsko“. 

   Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0. 
 

AD 5. Evaluační zpráva RAP 2023 
Zpráva hodnotí realizaci plánovaných aktivit pro rok 2023. Jedná se o povinný dokument 
k ukončení projektu MAP III. 
 
Usnesení:  
Řídící výbor schvaluje dokument Evaluační zprávu RAP 2023 MAP Tanvaldsko. 

   Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0. 
 
AD 6. Seznam místních lídrů  

I. Kucinová seznámila přítomné se seznamem místních lídrů v oblasti vzdělávání v území ORP 
Tanvald, který je povinným dokumentem projektu. 
 
Usnesení:  
Řídící výbor schvaluje dokument Seznam místních lídrů. 
Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0. 
 

AD 7. Seznam členů Řídícího výboru  
   Iva Kucinová seznámila přednesla návrh na doplnění a změnu seznamu členů řídícího výboru. 
 

Usnesení:  
Řídící výbor schvaluje dokument Seznam členů Řídícího výboru. 
Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0. 

 



 

 

AD 8. Informace k přípravě MAP IV.  
J. Kucin informoval o přípravě projektu MAP Tanvaldsko IV. Jsou zpracovány a zkompletovány 
přílohy žádosti. Předpokládaný termín zahájení realizace projektu MAP IV je leden 2024. 
Realizace projektu bude ve spolupráci s Agenturou pro sociální začleňování.  
 

AD 9. Různé, diskuse 
   Do bodu programu diskuse se nikdo nepřihlásil, na dotazy bylo průběžně odpovídáno v rámci    
   projednávání jednotlivých bodů programu. 

 

    
 
V Jiřetíně pod Bukovou 20.11.2023 
Zapsala Tereza Šolcová                                        

                                                ------------------------------------------- 
                                                     předseda ŘV MAP  


